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Abstract (en)
[origin: WO2014173749A1] The invention relates to a dishwasher machine (1) that comprises a dishwashing chamber (2) enclosed by a
dishwashing container (3) and a door (4), as well as a plurality of functional components (5) arranged in said dishwashing chamber and/or on
the door, an optical display being associated with at least one functional component and indicating the operating state thereof and/or indicating a
potential operation able to be implemented therewith. The optical display is formed from at least one spot of light (14) at least on a subsurface of
said functional component (5) or its immediate surroundings, this spot of light (14) being produced from the light beam (16) directed from a lighting
device (17) that is arranged at a distance from the functional component (5), and said lighting device (17) being controllable by a control device (18)
such that it selectively illuminates the functional component (5) and/or its immediate environment, forming the spot of light (14).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Geschirrspülmaschine (1) mit einem von einem Spülbehälter (3) und einer Tür (4) umschlossenen Spülraum (2), und
mehreren im Spülraum und/oder an der Tür angeordneten Funktionskomponenten (5), wobei wenigsten einer Funktionskomponente eine auf deren
Betriebszustand und/oder auf eine an ihr vornehmbaren Bedienmöglichkeit hinweisende optische, Anzeige zugeordnet ist. Die optische Anzeige ist
von wenigstens einem Lichtfleck (14) zumindest auf einer Teilfläche der Funktionskomponente (5) oder deren unmittelbarer Umgebung gebildet,
wobei der Lichtfleck (14) von dem gerichteten Lichtstrahl (16) einer entfernt von der Funktionskomponente (5) angeordneten Leuchteinrichtung (17)
erzeugt wird, und wobei die Leuchteinrichtung (17) durch eine Steuereinrichtung (18) derart steuerbar ist, dass sie die Funktionskomponente (5)
und/oder deren unmittelbare Umgebung unter Ausbildung des Lichtflecks (14) selektiv anstrahlt.
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